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Ad 1) Generalforsamling  
Vinsmagningen hos con’a’more var et godt arrangement, der godt kan gentages. 
 
Fastelavn blev meldt for sent ud, så derfor var der kun 1 der meldte sig til at stå for arrangementet. Næste år 
skal der meldes ud allerede omkring nytår, så et udvalg kan blive nedsat. 
 
Hen kastning af affald – Lasse snakker med gartner om fjernelse af det affald der allerede ligger på arealet ved 
lægehusene. Bjarne tjekker om materialgården evt. har nogle skilte vi skal sætte op, så vi kan undgå at der 
kommer nyt affald. 
 

Ad 2) Overlevering fra kommunen 
Eneste udestående er kommunens svar vedr. ændring af bebyggelses procenter ifm. stier, der laves om fra 
private til offentlige. 
 
Ødelagt gadelampe – Lars tager kontakt til energiselskabet, så vi er sikre på at der bliver taget aktion på det. 
 
Hajtænder er næsten usynligt og bør tegnes op. Derudover er der et bøjet skilt. Begge dele tages op med 
kommunen. 
 

Ad 3) Legeplads 
Legeplads 1 inspiceres indenfor den næste måneds tid. 
 
Legepladsudvalget (Bjarne + Kim fra Højager samt Pia, Thomas, Michael og Søren fra Humlehaven) har arbejdet 
godt sammen for at få afdækket ønskerne til den nye legeplads. En model der udnytter bakken bedst muligt. 
Umiddelbart kommer den til at indeholde Rutsjebane, Gyngestativ, Helårskælkebakke, klatrenet, mini 
rutsjebane, Sandkasse, Vippedyr, Div. forhindringer inkl. balancebom, Svævebane samt Shelter. 
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Budget 210.000 inkl. jordarbejde, dræn, faldsand mm. 
Mindre model kan bygges for 127.000, hvor Svævebane samt Shelter ikke indgår. 
 
Kommunen har givet tilsagn om 100.000 i tilskud. Legeplads udvalget har anmodet kommunen om at beløbet 
bør indeksreguleres samt at grunden ikke er byggemodnet og derfor skal drænes. 
 

Ad 4) Sne 
Hededanmark kontaktes pga. kørsel på græsareal. 
 

Ad 5) Grønne arealer 
Vejtræer klippes, barkflis, sct. Hans bål fjernes – alt samme samtidig når gartner alligevel er i gang. 
 
Muld på stikveje – foto dok. af de enkelte stikveje – Lars, Lasse, Bjarne, Kim laver hver egen stikvej. Udføres ifm. 
etablering af pullerter. 
 

Ad 6) Regnskab 
Kontingent opkrævet automatisk via Nets 1. februar. 
58 husstande har betalt  
 

Ad 7) Næste møde 
Onsdag d. 16. marts hos Lasse. 
 

Ad 8) Evt. 


